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ANTWOORD

op vraag nr. 10 van 10 oktober 2018 

van FRANCESCO VANDERJEUGD 

 

 

 

1-2. Ik verwijs naar het antwoord van Vlaams minister Joke Schauvliege op de schriftelijke 

vraag nr. 17 die u op dezelfde datum aan haar heeft gesteld. 

 

3. Mijn diensten nemen al sinds 2017 het voortouw in de digitalisering van het Vlaams 

Rampenfonds. De collega’s van het departement Landbouw en Visserij maken deel uit 

van de projectgroep voor wat hun bevoegdheid (data en systemen) aangaat. 

 

In de jaarlijkse beleidsbrieven Algemeen Regeringsbeleid heb ik telkens de voortgang 

van het project uiteengezet. De jongste stand van zaken wordt toegelicht in de 

beleidsbrief 2018-2019. 
 

4. Voor de digitalisering van het Rampenfonds werd in de uitgavenbegroting 2018 in de 

nodige middelen voorzien op de werkingskredieten voor het Vlaams Rampenfonds en 

op het hefboombudget Vlaanderen Radicaal Digitaal. 

 

Voor de ontwikkeling en de exploitatie van deze toepassing werken mijn diensten 

samen met externe partners, op basis van de ICT-raamovereenkomsten van de 

Vlaamse overheid. De aansturing van deze externe partners gebeurt door mijn 

diensten. 
 

5. Het digitaliseringsproject van het Rampenfonds is op schema. 

 

Verder is samen met collega Joke Schauvliege afgesproken om nog deze regeerperiode 

te komen tot een geïntegreerd regelgevend kader voor algemene rampen en 

landbouwrampen. Daarin zal ook een brede weersverzekering geïntroduceerd worden 

voor de land- en tuinbouwsector. In mijn beleidsbrief Algemeen Regeringsbeleid 2018-

2019 is dit nader toegelicht. 


